
ZOMER 2024 - kijken wij samen uit naar  
Opwekking – Leven uit de doden 

 

De scheidende directeur van Opwekking vertel-
de afgelopen Pinksteren in een videopresenta-
tie over zijn betrokkenheid bij een actie om 
24/7 te bidden voor Opwekking in Nederland. 
  

En daar keek ik van op, omdat er heel veel beweging 
en diversiteit is op kerkelijk vlak. Ook kun je stellen 
dat ondanks de dalende cijfers kerkbezoek of slin-
kende aantallen kerkleden, het engagement voor het 
Evangelie, maatschappij breed is toegenomen.  

Zelfs atheïsten zijn minder nadrukkelijk over hun 
Godsontkenning.  

Er is veel euforie over de huidige veelkleurigheid binnen de kerken. Maar een maatschappij breed erkend Christendom is een 
slechte voedingsbodem voor geestelijk leven. Alleen Opwekking, waarbij hartstochtelijk de redding door Jezus luid wordt be-
zongen en gepredikt, brengt een geestelijk leven voort dat weerbaar is tegen de misleidingen van deze tijd. Daarom is die 
24/7 gebedsactie heel relevant. 

 

Ook vinden er in Nederland politieke aardverschuivingen plaats, waarbij je interessante bewegingen ziet zoals de aanstelling 
van Eppo Bruins (voormalig CU) als minister van Onderwijs. 
Hij had op Opwekking samen met zijn vrouw ook een video 
seminar, wat ging over de sleutels tot een sterk huwelijksle-
ven. Hij reageerde op een vraag van mij en ik kreeg prompt 
antwoord. Ik meet iemand af aan de normale omgang met 
anderen en het willen praten met gewone mensen. Hem was 
een rol toebedacht voor het Europees parlement en nu mag 
hij wellicht als minister van Onderwijs zijn geloof in daden 
omzetten. Ongetwijfeld zal dit vruchten voortbrengen die 
Jezus alleen kan bewerken.  
Maar we houden staande dat het Koninkrijk van God niet van 
de wereld is. Als gelovigen echter zijn we wel in deze wereld 
en mogen als getuigen van Jezus het halsreikend verlangen 
van alle mensen en schepselen aanwakkeren naar de open-
baarwording van Gods zonen.  
 

Dan zou zo maar bijvoorbeeld Eppo Bruins als zichtbare zoon 
van God kunnen blijken een cruciale taak voor het onderwijs 
van onze kinderen uit te oefenen. Evangelieverkondiging is 
trouwens puur sang onderwijs!  
Christenen neem uw plaats in de samenleving in als zout der 
aarde en klonter niet samen in christelijke machtscentra. 
Want Opwekking betekent ook Opwekking uit de doden 
en dat zal gepaard gaan met aanvaarding van Jezus door 
het hele Jodendom. 

Woord van de Voorzitter 

 

 

 

 

 

Voor Gerrie en mij zit de actieve dienst voor OEZ na 50 
jaar er bijna op. We hopen nog lang te mogen getuigen 
van Gods goedheid en uitreddingen, maar nieuwe man-
nen en vrouwen zijn door God toebereid om ons werk 
voort te zetten, zo geloven wij.   
En het huidige team voldoet daar al aan, maar nog velen 
meer zijn nodig om Gods oogst binnen te halen. We zien 
uit naar uw aller gebeden en bijdragen om het zendings-
werk uit te voeren en te bekostigen! 

Matthias J. van der Weide 

Matthias & Gerrie van der Weide  



ZENDINGSDAG 8 JUNI - JUBILEUM met GETOETER EN HOORNGESCHAL  

Matthias verzorgde het welkom na de samenzang en refereerde in een korte speech aan 
Jesaja 61 en Psalm 87 waar het gaat over Plantingen des Heren en Gods stichting, die op 
Heilige bergen ligt. Hij legde een verband met de verschillende stichtingen die sinds 1974 
uit het werk van St. OostEuropa Zending voortkwamen tot zegen voor de armen en red-
ding van zondaren. De keuze om Kees van Velzen te vragen als spreker voor deze bijzonde-
re dag was een schot in de roos. Niet alleen was hij als jonge bijbelstudent actief in de zo-
genaamde bijbelsmokkel maar wist hij daar ook nog enkele smeuïge verhalen van op te 
rakelen. Daarna heeft hij zijn sporen verdiend met o.a. een langdurige carrière bij de EO. 

De laatste Jaren verzorgt hij spreekbeurten namens Christen voor Israël, wat wel een hachelijke situatie opleverde toen hem 
recent gevraagd werd voor CvI te spreken bij een demonstratie in Amsterdam voor Israël.  
 

Met 2 minuten spreektijd mocht hij het publiek Joh. 3:16 voorhouden. Het hart van het Evangelie: Alzo lief had God de we-
reld… Kees was vrij in het kiezen van een bijbelboodschap en die kwam tot ons uit Hebreeën 12:18-21. Daar wordt gesproken 
over de berg Sion die onbenaderbaar en ontzagwekkend was voor Israël. God manifesteerde zich daar dusdanig ontzagwek-
kend dat de toeschouwers het niet verdragen konden. De aarde beefde en er was luid hoorngeschal. Ze vroegen Mozes of het 
mocht ophouden, en die had het er zelf ook moeilijk mee. Maar daarna moest Kees even onder-breken, want er ontstond bui-
ten op straat een heidens lawaai wat alles overstemde. Juist dat moment trok er een truckmanifestatie voorbij. Een stoet van 
20 minuten lang ging al toeterend en met luid loeiende hoorns door de hele Krimpenerwaard. Dat gaf best wel een feestelijk 
tintje aan ook onze jubileum dag en we besloten enkele liederen te zingen tot het lawaai stopte en Kees verder kon met de 
manifestatie van het Nieuwe Jeruzalem, de stad Gods waarvan wij als volgelingen van Jezus in feite al burgers zijn. De stad die 
ooit voor alle ogen zichtbaar zal worden nadat nog eenmaal, niet alleen de aarde maar ook de hemel gebeefd zal hebben. Kees 
wist te boeien en te inspireren en ook te bouwen voor de toekomst.  

  

 

 

 

Voor het eerst in onze geschiedenis was de dag te volgen op een streamverbinding waardoor ook Gerrie vanuit het ziekenhuis een 
en ander kon meemaken. Dank ook aan Olga, Elisabeth, Nadia, Gert-Jan, Willem en Sylvia die met het hele OEZ-Team en vrijwilligers 
deze bijeenkomst hadden mogelijk gemaakt. De dag werd afgesloten met een kleine Evangelisatie actie op het marktplein. Onze ei-
gen Mission Church neemt ook deel aan de Evangelisatie samenwerking van de lokale kerken.  

Jan Remmers, voorganger van de gemeente in Krimpen aan de IJssel sprak uiteindelijk een slotzegen en zegenbede uit. Dank voor 
50 jaar maar voor de voortgang is Gods zegen onmisbaar. Samen met Renato vroeg Matthias ook de jonge zendingsreiziger Joas 

Orsel bij de slotzegen. Joas wil graag verder in de voetsporen van zijn vader Jan, die bij een ingrij-
pende operatie 51 jaar jong op 23 april 2024 kwam te sterven. Een groot verdriet voor zijn vrouw 
Jantina en hun 5 kinderen. Zij wilden de zendingsdag echter niet missen. De inzet van Jan de laat-
ste 8 jaar was voor ons zo bijzonder dat we graag een groep mensen willen trainen om op zijn 
werkwijze, bezoeken van de armen en die helpen en bemoedigen, ons veldwerk meer impact te 
geven. Joas committeerde zich hier nu aan. 

 

Indrukwekkend waren de andere presentaties o.a. een boodschap uit Roemenië van de 90 jarige  
Gheorghe Presecan, die een van de eerste contactpersonen van het Kinder Sponsor Plan en vanuit 
India het Elisabeth Children's home van John en Marja, dat we ooit hielpen bouwen.  
 Vanuit Californië kwam een video groet van ex-moslima Gheed Albadran, die in Krimpen werd 

wedergeboren en gedoopt en nu in de USA tv evangeliste is. Tevens werd een felicitatie vanuit Kenya ontvangen vanwege het 
African Care werk, waarover ook de eerste bestuurder Foekje Koerselman enkele dingen deelde. Al dit werk ontstond vanuit de 
drang de vervolgde christenen te hulp te komen.   

Matthias  en  Joas  Orsel 

Ds. Kees van Velzen 

Het Kabinet Gods - vervolg voorpagina Romeinen 11:15   

De grootste Planting des Heren, is Zijn stichting op Heilige Bergen. De dag is dichterbij dan ooit, dat de wet zal uitgaan van Sion en dat 
het 1000-jarig Vrederijk aanbreekt, wanneer Jezus met zijn Apostelen en al zijn volgelingen deze aarde gaan regeren. Paulus duidt dit in 
Kor. 6:2,3 concreet ‘.. of weet gij niet, dat de heiligen de wereld zullen oordelen? En indien bij u het oordeel over de wereld berust, …. 
Hoeveel te meer dan over alledaagse dingen?’ Wordt hier niet het bekende advies van Jezus ‘… oordeelt niet’ weersproken? Geenszins! 
Jezus is Rechter over allen, maar nu in de genadetijd, regeert dóór Hem de Genade van God! Iedereen krijgt tijd om zich te bekeren en 
om, eenmaal bekeerd, dagelijks de neigingen van ‘de oude mens’ het hoofd te bieden. Daardoor zij we als dienaren van God niet on-

mondig. Wij dienen keuzes te maken door de zonde af te wijzen en het kwaad bij name te noemen. Niet recht praten wat krom is.   

 

Toch regeert Jezus juist nu. Wij als verlosten samen zijn de uitvoerders van zijn Kabinet en ministeries van Barmhartigheid. Bijgestaan 
door engelen die ons beschermen en allen bijstaan die het Heil nog moeten ontvangen. Uit de vernietiging van Gaza komen nu getuige-
nissen tot ons van moslims die Jezus ontmoeten en wonderbaarlijk worden gered uit bizarre situaties. En evenzo overkomt dit Joden die 
in de kakafonie van geweld Jezus als Messias herkennen en erkennen. Zo is God al werkzaam in de vele levens van mensen die Hem nog 
niet kenden, maar om hun redding wordt de terugkeer van Jezus nog uitgesteld. Geen haar van wie dan ook valt ter aarde zonder dat 
het God bekend is. Vrienden, Gods Geest is aan het werk en Jezus versloeg de dood en stond op uit het graf. Het werk van Gods diena-
ren en dienstmaagden op aarde bestaat uit het tot leven wekken van mensen die dood zijn in hun zonden en overtredingen. En zo tot 
nieuwe mensen te maken, terebinten van gerechtigheid, die bevrijdt van treurnis een lofgewaad en sieraad ontvangen van God, door 
het Bloed van Jezus, dat reinigt van alle zonden. Denk daarom ook aan de Armen, de Gevangenen en de Zieken! 

Gezegende Zomer en Goede vakanties toegewenst!    Matthias van der Weide, mede namens Gerrie 



 

 

 

 

 

 

 

 

Uw  gift  is ook via QR code welkom! 

Emil noemde recent nog enkele belangrijk zaken die dringend moeten gebeuren:  
1. De buitenkant van ons gebouw vereist gevelbeplating om het tegen de elementen te beschermen en het algehele 
uiterlijk te verbeteren. 2. Keukenzorg: Onze keuken is een essentieel onderdeel van onze bediening, waardoor we 
maaltijden kunnen verstrekken aan mensen in nood. Het vereist apparatuur en verbeteringen om te kunnen functione-
ren volgens onze behoeften en om mensen effectief te kunnen bedienen. 3. Kids and Youth Center: We zijn toegewijd 
aan de groei en ontwikkeling van onze jongere leden. Wij willen een kindercentrum realiseren. 4. Ook willen we een 
jeugdcentrum creëren, waar jonge mensen onderwijs krijgen en spiritueel volwassen worden. 
Ook om daarmee onze samenleving te bereiken.  
5. Renovatie tweede verdieping: Die zal het kinder- en jeugdcentrum faciliteren, evenals kan-
toren voor ons kerkteam. En ruimte scheppen voor de groeiende activiteiten van onze ge-
meente.  
6. Onderdak voor mensen in nood: Ons uiteindelijke doel is om in het gebouw een klein on-
derkomen te creëren waar we onderdak en ondersteuning kunnen bieden aan mensen in 
nood. Dit onderkomen zal een toevluchtsoord zijn voor mensen die moeilijke tijden doormaken. Zo 
kunnen we hen een veilige verblijfplaats te bieden en voorzien van het nodige.   

NIEUW MULTIFUNCTIONEEL CENTRUM REDEMPTION CHURCH SILISTRA - BULGARIJE  

Waar de machtige Donau de grens vormt tussen Bulgarije en Roemenië (ter hoog-
te van Calarasi) is de stad Silistra lang geleden gevestigd, als een fort voor de Ro-
meinen. Ca 130 km verder mondt de Donau uit in de Zwarte Zee. Silistra is dus 
makkelijk ook aan te reizen via de luchthaven van Varna. Maar onze verkennings-
reis ging per vliegtuig naar Boekarest en dan per auto ca. 4 uur naar Silistra. Best 
een moordende rit. Maar bijzonder de moeite waard. Al vele jaren werken we met 
voorganger Emil Nedelchev samen. Graag stellen we hem aan u voor en vragen uw 
gebed en steun om het nieuwe kerkcentrum tot grote bloei te brengen.  

 

Voorganger Emil Nedelchev: Ik werd gered als 17 jarige!  

Op 17-jarige leeftijd werd ik gered, vlak nadat het communisme instortte. Ik vond 
Jezus en voelde een onmiskenbare roeping om Gods Woord te delen. Ik begon 
met het prediken tot mijn vrienden, en velen van hen werden gelovigen. Door de 
jaren heen is mijn toewijding aan deze roeping alleen maar groter geworden. Ik 
heb het voorrecht gehad om uitgenodigd te worden voor conferenties en evene-
menten waar ik Jezus Christus kon delen.  
Ik ben al 30 jaar getrouwd met een geweldige vrouw die mijn steun en toeverlaat 
is geweest in deze missie. Samen hebben we twee kinderen grootgebracht die 
nog steeds vreugde in ons leven brengen. Bovendien zijn we gezegend met twee 

kleinzonen, die ons dagelijks herinneren aan Gods genade en het belang van het koesteren van toekomstige generaties.  

Waarom een nieuw en multifunctioneel onderkomen voor de kerk  

Onze missie reikt echter verder dan persoonlijke en spirituele groei; het 
omvat de tastbare behoeften van onze gemeenschap en leefomgeving. We 
hebben een visie voor onze kerk om de mensen om ons heen te dienen en 
een toenemende zegen te zijn voor onze naasten. Er zijn verschillende be-
langrijke gebieden waarop we steun en hulp zoeken.   
 

Wat is er nog nodig..  
..vroegen Renato en ik aan Emil terwijl we werden rondgeleid in het nieuwe 
gebouw waar vaklui en vrijwilligers een geweldige klus aan het verzetten 

waren. 
 

Naast nog substantiële bedragen voor het afwerken van de renovatie en het 
gebruiksklaar maken van de verschillende ruimten, is er ook een maandelijks 
operationeel budget nodig om alles te bekostigen! Daarbij geldt, hoe meer 
steun, hoe meer de armen hulp kunnen krijgen en de Evangelieverkondiging kan 
worden verfijnd door gericht bijbelonderwijs en acties naar buiten toe. Ook het 
concept van de OEZ Barnabas Jeugd Evangelisatie is in Silistra verschillende ke-
ren door Emil toegepast. 

 

Gezinsfoto Familie Nedelchev 

Emil en het Gemeente Team 

Samenkomst in de oude Synagoge 



Er werd eerst teruggeblikt wat het volgende opleverde: 

 

-Barnabas heeft een impact gehad op het leven van 
een meisje uit Ninesh  

-Van de jongeren die naar Barnabas komen, hebben 
we ook het vertrouwen van de ouders gewonnen 

-Jonge mensen warden aangemoedigd om de verant-
woordelijkheid te nemen en voor anderen te zorgen 

-De 4-daagse tijd dient om relaties op te bouwen tus-
sen jongeren en leidinggevenden  

-Veiligheid van jongeren staat voorop bij Barnabas. 
Zowel fysiek, spiritueel als ook emotioneel veilig.   
-Het programma houdt balans tussen prediking, 
workshops, aanbidding en vrije tijds besteding  

-Barnabas biedt jongeren een plaats van rust en jaar-
lijkse groei waar je anderen naar durft mee te ne-
men.   
-Persoonlijke getuigenissen moeten vaker gedeeld 
worden.  

Help  

HULP TRANSPORTEN MEI/JUNI 2024 Albanië en Moldavië 

Renato ontving op 8 mei een 
zending ziekenhuisbedden in 
Albanië. Hoewel inmiddels een 
land met een overvloedig beach 
toerisme en ook de bergen en 
dorpen zeer aantrekkelijk voor 
de toeristen blijken te zijn, is de 
armoede in feite nog zeer be-
klemmend. Hulpverlening blijft 
nodig. 
 

Een grote trailer met hulpgoed 
hebben wij naar Moldavië mo-
gen sturen, het tweede binnen 
een half jaar en dat arriveerde 
afgelopen 5 juni bij onze partners van de Pentecostal Union al-
daar. God is goed.. Bedenkt dat er met het sturen van een grote 
trailer zeker 10.000 Euro is gemoeid. Blijf dit werk steunen! 

Bij het Barnabas thema voor de editie van 2024:  
Hoe moeilijk is het om voor Jezus te leven in een tijd waarin de geluiden om 
ons heen al het andere lijken te verdringen. Sociale media, werk, de samen-
leving, etc. trekken ons de wereld in en trekken ons van Jezus weg. 
We leven voor Jezus en sluiten tegelijkertijd kleine compromissen die groei-
en en strijden om ons los te trekken van Jezus.  

 

Er zullen 7 pre-
ken en 4 sprekers 
zijn en verder 
seminars.  
 

De kosten all in 
bedragen Euro 
695,-  

Voor Nederlandse deelnemers geldt vertrek van Eindhoven Airport met 
Wizzair op zo 21 juli en terug op za 27 juli.   

Tenslotte vragen wij uw aandacht voor het budget van in totaal Euro 9.500 
dat we als OostEuropa Zending bijdragen aan deze conferentie. Uw blijmoe-
dige gaven zien wij dankbaar tegemoet.   

BARNABAS ALBANIË 2024 – LEVEN VOOR JEZUS  

Het thema is dit jaar ontleend aan Gal. 2:20 er worden weer ruim 100 
jongeren verwacht uit  Albanie en omringende landen en eventueel uit 
westerse landen. Op vrijdag 12 april jl. werd een voorbereidende mee-
ting gehouden (zie foto) waar alle nodige details besproken werden en 
het verdere werk tot en met de conferentie zelf (22-26 juli) aan de Heer 
werd opgedragen. 

Lossen van de vracht in Chisinau, Moldavië  

Renato Jani met Barnabas Team 

Teamvergadering Barnabas 2024 


